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Kommunestyret - 050/21 
 

K - behandling: 
Spørsmål frå Gidska Borge Kolltveit (Ap) Sperringane i vegen, ved Sildevågsbrua er det noko framdrift 
i den saka? Ordførar svarte. 
Spørsmål frå Kristin Aase (Ap) Kan me få ei statursoppdatering frå administrasjonen kor saken står 
med bruk av «kulturbrakka» til ungdomsklubb?  
Når Kristin Aase stilte spørsmålet fremja ho samstundes forslag om at saka skulle behandlast i møte i 
dag. Ordførar tok forslaget om behandling av saka i dag, opp til behandling. Saka vart vedteke inn på 
sakslista med 11 mot 4 røyster. Bjørn Solbakk (Frp), Ernst Horgen (H), Paul Knappskog (H) og Stian 
Herøy (H) røysta imot. 
Spørsmål frå Ernst Horgen (H) Turløypa er viktig for folk på Fedje, kva er statusen med framdriften av 
utvikling av turløypa? Ordførar svarte.  
 

K - vedtak: 
Det vart ikkje fatta vedtak i saka.  
 
 
 
 


